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1 Godkendelse af referat
a Godkendt ved sidste møde

Ad. 1 Ingen kommentarer
• Henvendelse fra Mette vedr. deltagelse i bestyrelsesmøder.

2 Orientering fra skolen 
a Børn

1 Magtanvendelse 
2. Fravæi

b Personale
1 Sygefravær
2 Voldsindbeietnmger

c. Økonomi 
1 Status

Ad. 2.a
1. Bibi orienterer om to magtanvendelser siden sidste møde De pædagogiske forebyggende tiltag 
virker
2. Bibi orienterer om elevers fravær. Vi forsøger at tilpasse skoledag og aktiviteter til eleverne, og 
arbejder tæt sammen med forældrene

Ad. 2.b
1 Bibi orienterer om sygefravær, to pædagoger er pt sygemeldt. En pædagog går på efterløn i 
november Vi har ansat to pædagoger i indskolingen, en startede i sep og en starter 1. nov 
Opnormering med en pædagog. Vi hal en tidsbegrænset pædagogstilling i opslag, håber på at ansætte 
snarest Vi følger løbende op på fraværet Rakel, vores nye fysioterapeut, er startet 1. oktober.
2 Der er ikke nogen voldsmdbeietmnger siden sidste møde.

Ad. 2.c 1.



Bibi orienterer om status på økonomi og budgettet (budgettet uddeles) Vi forventer at gå i 0, og at 
der dermed er balance i budgettet Overskuddet fra sidste år er anvendt til legeplads og i forbindelse 
med sygefravær Vi forventer, at der visiteres et par elever mere i den kvartalsvis samarbejdsmøde, 
som er nyt i BRK, og vi forventer også, vi kan visitere en elev ud. Der er en lille stigning i antallet af 
elever i SFO. Vi har valgt at opnormere ressourcerne i indskolingen og har ansat en pædagog i 
indskolingen
Vi havde Kildebakkens første åbent Hus Det er rigtig godt, at vi nu er med i det samlede katalog 
fælles folkeskole. Næste åbent hus er i foråret

3 Opfølgning på Samrådet med BSU
a Forslag om temamøde med Dennis Lindholm, digital dannelseskonsulent i BRK

Ad. 3.a
Bred enighed om et fælles temamøde Søs og Heidi planlægger indhold og dato sammen med 
Dennis

4 Trivselsmåling for elever
a Drøftelse af målingen for 2021/22 og det videre arbejde med elevtrivsel

Ad. 4.a
Heidi og Mane har drøftet målingen i personalegruppe Konklusionen er at der burde være et 
materiale som var mere målrettet vores elever Vi får et Idart bedre billede ved vores lærmgssamtaler 
Bestyrelsen støtter op om at, Bibi vil tage ovennævnte op med vores skolechef Bibi giver ligeledes 
Morten Rns tilbagemelding samt henvender sig til andre specialskoler (landsmæssigt) vedr alternative 
tavs elsmålmger.

5 Fælles Folkeskole Bornholm
a Opfølgning fra sidste møde vedr. etablering af lokalforening af Skole og Forældre på 

Bornholm
Ad. 5.a
Søs fortæller, at der endnu ikke er skoler på Bornholm som har rettet henvendelse vedr en evt 
etablering af en lokal forening
Bestyrelsen vil bedre Center for skole om at undersøge ovennævnte og løfte den tidligere debat igen

6. Debat Hvad er et godt forældremøde? 
a Erfarmger deles

Ad. 6.a.
Siden sidst har der været afholdt forældremøde i indskolingen, mellemton og udskolmg (Den ene 
udskolmgsgruppe har endnu ikke afholdt møde (ikke nok tilmeldte).
Indskoling havde fælles oplæg i festsalen med fælles øvelser og oplæg efterfuldt af snak i de 
forskellige grupper
Mellemton havde forældremøde i madskolen (fokus var madpakker)
Udskolmgen havde Dennis L på besøg vedr sociale medier Derefter fokus på lejrskole og individuel 
snak i grupperne

• Som forældre har vi brug for et få en grundig gennemgang af hvad der foregår på skolen og 
vores børn arbejder med. Det skal være nærværende Det er vigtigt, at vi møder hinanden 
som forældre og personaler

Side 2 af 3



Der skal være mulighed for en fælles pædagogisk drøftelse

• Mad skolen var et rigtig godt initiativ hvor der også foregår noget socialt

® Personalegruppen ønsker, at se på tidspunktet igen Tilbagemeldingerne er at det er svære at 
få børn passet Tidspunktet er imidlertid før blevet ændret pga modsatrettet 
tilbagemeldinger Et kompromis kunne været at tidspunktet blev KL 17 30?

• Vigtigt, at der er en dagsorden inden mødet

® Måske skulle punktet være på næste forældremøde Hvad er et godt et godt forældremøde? 
Eller skal vi sende spørgeskemaer ud?

® Forældrekaffe kvartalsmæssigt Var det noget vi kunne indføre.

® Det ville være fedt med et synligt årshjul

Skolebestyrelsen anbefaler at forældremøderne fremadrettet starter Id 17 30 og at der arbejdes på at 
få belyst området via en spørgeskemaundersøgelse

Ovennævnte tages op i personalegruppen og vider eb ehandles på et kommende skolebestyrelsesmøde 
(herunder sp ørgeskemaunders øgels e).

7. Orientering fra formanden
a Henvendelser fra forældre

Ad.7.a.
Der har været henvendelser vedi en taxa, hvor der var et stort antal forskellige chauffører Efter flere 
henvendelser er det nu sat én fast chauffør på — dejligt at BAT lytter.

8 Høringer
Ad. 8. Ingen høringer

9 Evt
Vi har endnu ikke fået tilbagemeldinger vedr minimum temp Kildebakken Bibi kommer med 
tilbagemelding asp

Ad. 9
® Punkter til næste møde:

Planlægning af møde med BSU med fokus på specialområdet 
Spørgeskemaundersøgelse vedr trivsels måling
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